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در نشست هيئت رئيسه دانشگاه، ضمن قدردانی دکتر کریمی از 

تلاش های اعضای هيئت رئيسه، نحوه سرمایه گذاری منابع خارجی 

در پروژه های درمانی دانشگاه، موردبحث و بررسی قرار گرفت.

این نشست که صبح روز یکشنبه 20 اسفند 96 در سالن  در 

توسعه  معاون  بيگلر  دکتر  ابتدا  تشکيل شد،  دانشگاه  شورای 

مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه و مهندس نيازمند مشاور 

پروژه های بين المللی دانشگاه و جذب منابع خارجی، به تشریح 

نحوه سرمایه گذاری منابع خارجی در پروژه های درمانی دانشگاه 

پرداختند و اعضای هيئت رئيسه در این زمينه به بحث و تبادل نظر 

پرداختند.

تلاش های  از  در سخنانی  دانشگاه  رئيس  کریمی  دکتر  سپس 

اعضای هيئت رئيسه قدردانی کرد و گفت: هم فکری و هم راهی 

خوبی در هيئت رئيسه دانشگاه حاکم است و اعضای هيئت رئيسه 

در جهت  کامل  هماهنگی  با  اختلاف نظرهای شخصی  باوجود 

پيشبرد اهداف دانشگاه تلاش می کنند که این قابل ستایش است.

وی ضمن تشکر از تک تک اعضای هيئت رئيسه گفت: دکتر امينی 

چهره محبوب و آرامش بخش دانشگاه هستند و کمک های ایشان 

همواره برای دانشگاه مؤثر بوده است.

تأکید رئیس دانشگاه بر تسهیل فرآیند ارتقای اعضای هیئت علمی 

نشستپایانیهیئترئیسهدانشگاه
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رئيس دانشگاه با اشاره به تلاش های دکتر رضایی و دکتر دلاوری 

عزیزان  این  دو  هر  دانشگاه گفت:  بهداشت  و  درمان  معاونان 

به حوزه کاری خود آشنا و مسلط هستند و به درستی در این 

مسند قرارگرفته اند. در این مدت هم فعاليت و تعاملات خوبی 

این  اميدواریم  و  داشتند  محيطی  واحدهای  و  بيمارستان ها  با 

فعاليت ها در آینده نيز توسعه پيدا کند.

دکتر کریمی در خصوص معاون غذا و داروی دانشگاه گفت: دکتر حاجی 

محمودی به درستی برای حوزه معاونت غذا دارو منصوب شدند و باوجود 

همه سختی های این حوزه به دقت و آرامش کارها را پيش می برند.

رئيس دانشگاه با اشاره به فعاليت مؤثر دکتر کردی در معاونت 

بين الملل، برای تقویت عرصه بين الملل دانشگاه توصيه کرد: با 

رایزنی هایی که با وزارت بهداشت و نهادهای مرتبط انجام شده به 

نظر می رسد سال جدید فعاليت های بيشتری در عرصه بين الملل 

به انجام برسد و امکان جذب دانشجوی خارجی تسهيل شود.

دکتر کریمی از تلاش های دکتر حلب چی در معاونت دانشجویی 

دانشگاه قدردانی کرد و گفت: معاون دانشجویی با حداقل اعتبارات 

توصيه  است. من هم  پيداکرده  دانشجویی ورود  در دل فضای 

می کنم با دانشجویان رفتار پدرانه داشته باشيد و با آنان نزدیک تر 

و صميمی تر تعامل برقرار کنيد.

وی با تأکيد بر حمایت های مادی و معنوی از دانشجویان گفت: 

دانشجویان  رفاهی  امکانات  و  تغذیه  به وضعيت خوابگاه،  باید 

رسيدگی و درزمينهٔ مسائل عاطفی دانشجویان شهرستانی بيشتر 

با ایجاد تعادل بين توزیع امکانات در دانشجویان، از  کارکنيم. 

ایجاد فضای دوقطبی پرهيز کنيد. نباید بعضی ها به دليل ارتباطات 

خود بيشتر برخوردار باشند.

رئيس دانشگاه دکتر پارساپور،  مدیر دفتر ریاست و روابط عمومی 

دانشگاه را چهره ای شناخته شده در دانشگاه دانست و گفت: در 

حوزه روابط عمومی اعتقاددارم اخبار و رویدادهای علمی، آموزشی، 

پژوهشی در واحدهای مختلف دانشگاه باید به روز و به سرعت منتشر 

شود. معاونان دانشگاه نيز کارهایی را که در حوزه فعاليتشان انجام 

می شود به موقع اطلاع رسانی کنند.

وی با اشاره به نظارت به مسائل فرهنگی دانشگاه گفت: در جلسات 

رسمی دانشگاه مجری را انتخاب کنيد که شأن دانشگاه را حفظ 

کند تا از بروز اتفاقاتی که در بعضی سازمان ها می افتد اجتناب شود.

دکتر کریمی، درباره دکتر فتوحی رئيس مرکز تحقيق و توسعه 

و  کيفی  مدیران  از  یکی  ایشان  دانشگاه گفت:  سياست های 

پشت صحنه دانشگاه هستند و از دوران دانشجویی دکتر فتوحی 

را می شناسم در این مدت هم با دید کارشناسی و کيفی خود 

کمک بسياری به دانشگاه و هيئت رئيسه کرده اند. 

رئيس دانشگاه با اشاره به حضور مؤثر دکتر نفيسی در دانشکده 

پزشکی گفت: دکتر نفيسی در خانواده ای پزشک پرور زندگی 

می کند و چندین نسل پيش از ایشان همه پزشک بودند. دکتر 

نفيسی کفایت لازم را برای اداره دانشکده پزشکی دارد و به خوبی 

به حوزه کاری خود مسلط است.

وی در این بخش از سخنان خود، بر ارتقا جایگاه اعضای هيئت علمی 

تأکيد کرد و گفت: باید به مسائل ارتقا و ترفيع اعضای هيئت علمی 
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رسيدگی شود. در شأن دانشگاه نيست که امکان رشد اعضای 

هيئت علمی را فراهم نکند. ایجاد محدودیت ها، انگيزه اساتيد را 

از بين می برد و باید ضمن رعایت چارچوب ها، فرآیندهای ارتقا 

و ترفيع اعضای هيئت علمی تسهيل شود.

دکتر کریمی با تأکيد بر گسترش دامنه تخصيص ماده یک آیين نامه 

ارتقا گفت: برای رضایتمندی بيشتر اعضای هيئت علمی، فعاليت 

در حوزه های اجتماعی را هم مدنظر قرار دهيد.

 ئيس دانشگاه، دکتر بيگلر را نمونه ای از اجتماع خوبی ها دانست 

و گفت: نقش معاونان توسعه در سازمان ها بسيار حائز اهميت 

است و عملکرد آن ها در ارتقا یا واپس راندن سيستم تأثيرگذار 

است؛ اما دکتر بيگلر باشخصيت مثبت خود، برای پيشبرد اهداف 

و هماهنگی بين منابع و هزینه های دانشگاه تلاش بسياری دارند.

وی افزود: همه ما یک تيم هستيم و برای ارتقا دانشگاه تلاش 

و  مالی  منابع  مدیریت  در  دانشگاه  که  روشی  این  و  می کنيم 

پرداخت های منظم کارکنان به کار گرفته باعث ایجاد رضایتمندی 

و آرامش در دانشگاه شده است.

رئيس دانشگاه، دکتر صحرائيان و دکتر سهراب پور را یک مجموعه تازه 

پيوسته به حوزه مدیریت کلان دانشگاه دانست و گفت: هر دو آنان جز 

افتخارات دانشگاه هستند و در این مدت خوب کارکرده اند. بارها تأکيد 

کرده ام در دانشگاه نيروهایی وجود دارند که باید قدر آنان را دانست.

وی با تأکيد بر تعامل معاونت های دانشگاه با معاونت های همتای خود 

در وزارت بهداشت گفت: هنر در برقراری ارتباط مؤثر بين معاونت های 

مختلف دانشگاه، با وزارت بهداشت است خوشبختانه در حال حاضر 

معاونت های دانشگاه با معاونت های همتای خود در وزارت بهداشت ارتباط 

خوبی دارند و این فرصت خوبی را برای توسعه دانشگاه فراهم می کند.

دکتر کریمی حضور دکتر عيسی زاده، مسئول نهاد نمایندگی مقام 

معظم رهبری در دانشگاه را نعمت بزرگی برای دانشگاه دانست و 

گفت: ایشان بااخلاق خوب و رابطه مؤثر و نگاه همه جانبه به مسائل، 

با گروه های مختلف دانشجویی و اعضای هيئت علمی تعامل مؤثری 

دارند. بسياری از مسائل که ممکن است برای دانشگاه حاشيه ایجاد 

کند به همت تفکر و نگاه عميق ایشان برطرف شده است.

رئيس دانشگاه، از دکتر رستميان به عنوان انسانی سليم النفس 

یادکرد و گفت: عزت نفس، سادگی و مادی نبودن دکتر رستميان 

در حوزه معاونت اجتماعی بسيار تأثيرگذار است و اميدوارم با 

رابطه خوبی که با معاونت اجتماعی وزارت بهداشت دارند در امر 

اجتماعی کردن سلامت و جذب کمک های خيرین موفق باشند.

دکتر کریمی در جمع بندی سخنان خود دو نکته را یادآور شد و 

گفت: هماهنگی معاونت های دانشگاه با معاونت های همتای خود 

در وزارت بهداشت از اهميت بسزایی برخوردار است و مجدداً به 

تقویت این هماهنگی تأکيد می کنم.

وی افزود: نکته مهم دیگر برخورد مناسب با اعضای هيئت علمی 

است و باید فرآیند ارتقا و ترفيع آنان را تسهيل کرد.

به  نو  تبریک سال  پایان سخنان خود ضمن  در  کریمی  دکتر 

اعضای هيئت رئيسه گفت: در ایام نوروز بازدید از بيمارستان ها را 

خواهيم داشت و هدف از انجام آن عرض خسته نباشيد و خداقوت 

به همکارانی است که در این ایام به مردم خدمت می کنند.

نشست پایان سال رئیس دانشگاه با روسای دانشکده ها 

طرحمسائلبایدهمراهباارائهراهحلباشد


